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Interpelace ve věci farmářských trhu 

 

Vážený pane Vrkoči, 

způsob jakým odpovídáte na interpelace zastupitelů považuji se mimořádně 

arogantní. Nevím odkud se vaše drzost bere, zda je to Vaše přirozenost nebo 

politický styl subjektu, který reprezentujete – tedy SNU pana senátora Lásky. Je 

to o to víc pikantní, když vlastně za vámi jako radním, není vidět žádná činnost 

kromě kauz, které se s Vámi táhnou. To, že je v Praze 5 výrazně větší nepořádek 

a horší údržba zeleně než kdykoliv v minulosti si všimli snad všichni, že bydlíte 

na Praze 5 jen na oko, ví také všichni. To, že jste hledal nového vedoucího odboru 

veřejného prostranství a zeleně formou pokus omyl, jsme si také všimli. Stejně 

jako toho, že jste vážnou hudbou nerozprášil žádného nepřizpůsobivého 

spoluobčana, jak jste plánoval. Místo toho tady máme zapomenuté obálky 

s „ú…..y“ a podezření z „k…...!“A to na to všechno máte ještě poradce, o jejichž 

smysluplné činnosti musíme vážně pochybovat. Jak mi vysvětlil pan senátor 

Láska, jejich činnost, resp. nečinnost a zejména výše jejich odměn se řídi 

politickou dohodou, a tak je vše v pořádku. Nesdílím jeho optimismus. Zda ta věc 

je v rovině právní odpovědnosti, nebo je jen politické buranství, ukáže 

budoucnost. 

 Ve své předchozí interpelaci jsem se Vás mimo jiné tázal o kolik finančních 

prostředků městská část přišla, když nebyly velikonoční trhy, odpovědi jsem se 

nedočkal. Pan kolega Brož se dotazoval, kolik získala městská část finančních 

prostředků za úterní trhy v minulém roce. Odpovědi se nedočkal. Zkusím tedy 

vlastní vysvětlení, vlastní domněnku, jak se věci mohli stát a proč pane radní 

mlčíte. 

Společnost FK trhy v minulosti, jestli mě paměť neklame, se několikrát neúspěšně 

pokoušela vyhrát trhy na Andělu. Poté co se pan Vrkoč stal radním, stala se tato 



společnost bez výběrového řízení úterním organizátorem trhů jen na základě 

smlouvy s TSK. Tedy zjevně jsme přišli o finanční prostředky. 

Můžete mi vysvětlit, proč se na minulý rok nedělalo výběrové řízení na úterní trhy 

a o kolik jsme tímto rozhodnutím finančních prostředků přišly? (rozdíl mezi zisky 

z úterních trhů v roce 2023 a zisky zasmluvněné za úterní trhy v roce 2024) 

Z jakého důvodu se nedělalo výběrové řízení na úterní trhy? 

Proč rada souhlasila s tím, aby smlouva byla uzavřena právě s FK trhy a ne 

s jakýmkoliv jiným organizátorem farmářských trhů? 

Budu však pokračovat, protože to, co se stalo v roce 2023 s úterními trhy dle mého 

soudu vysvětluje průšvih s Velikonočními trhy v roce 2024. Společnost FK trhy 

byla panu radnímu Vrkočovi zřejmě vděčná, že rok měla trhy levnější  a tak 

přinesli panu radnímu „vánoční dárek víno, zapadlou obálku atd.“. “Kamarádství“ 

společnosti FK Trhy a pana radního mohlo vyvrcholit vysněnými pátečními trhy 

(dokonce ho komise předvybrala) jen se to pak nějak zašmodrchalo, poté co pan 

radní přiznal, co se stalo s onou pověstnou obálkou. 

I zde se opětovně ptám, o kolik finančních prostředků přišla MČ v souvislosti 

s neuskutečněním velikonočních trhů oproti roku 2022 či roku 2025. A na takové 

věci se budu ptát tak dlouho, dokud od Vás informaci neobdržím. 

Jediné pozitivní je, že přes všechny tyto neuvěřitelné věci a Vám navzdory jsme 

se nakonec trhu v pátek i v úterý dočkali a že snad dělají radost našim 

spoluobčanům. 

 

Děkuji 

 

Lukáš Herold 

Předseda zastupitelského klubu ODS 

 

 

 

 

 

 


